



Booking

(French)

Bonjour, je suis l'agent de Bonny B. Et je serais ravi de vous proposer pour votre programmation musicale pour votre prochaine édition. Si ma proposition vous intéresse n'hésitez pas à m'appeler. Je reste à votre entière disposition. Amitiés, Ingrid

(English)

Hello, I'm Bonny B.'s agent, and I'd be delighted to propose a musical program for your next event. If you're interested in my proposal, don't hesitate to give me a call. I remain at your entire disposal. Best regards, Ingrid

(French)

" Le bluesman au grand coeur "

Le propre de l'artiste est de toucher son public, sans fard ni artifice. Bonny B, artiste et showman, communicateur né qui convainc son public par sa musique et sa personnalité solaire, une voix, un timbre et un talent fou. Mais Bonny B, ce sont aussi ses Jukes. La Fender d'Ice B, guitariste discret, presque effacé, qui maîtrise ses cordes à la perfection, cordes qui sont le relais de ses émotions. Peter B aussi, contrebassiste parmi les contrebassistes, qui une fois son instrument calé contre son corps, part dans une transe intérieure au gré de la musique.

Bonny B and the Jukes. Groupe local du canton de Fribourg, loin d'une célébrité qui devrait leur tendre les mains. Mais la renommée n'est pas une question de followers ou de ventes, non c'est avant tout une question de talent et d'émotions. Bonny B se targue d'avoir le Blues positif, il raconte la paix, l'amour, la joie, le sourire, la chaleur intérieure. Et même lorsqu'il reprend Brel, aucune trace de mélancolie, mais plutôt un profond respect pour ce qu'il transmet. Bonny & the Jukes, des artistes ayant su rester simples, spontanés et proches de leurs adeptes.

Le nouveau spectacle s'intitule " Peace "

Avec ses compositions et ses textes philosophiques et pleins d'espérances. Bonny B & the Jukes, un Blues fait pour soigner ton Blues.

(English)

" The big-hearted bluesman "

An artist's trademark is to touch his audience, without pretence or artifice. Bonny B, artist and showman, born communicator who convinces his audience with his music and his sunny personality, a voice, a timbre and a crazy talent. But Bonny B is also his Jukes. Ice B's Fender, a discreet, almost self-effacing guitarist who masters his strings to perfection, strings that relay his emotions. And Peter B, double bassist among double bassists, who once his instrument is wedged against his body, goes into an inner trance to the beat of the music.

Bonny B and the Jukes. A local band from the canton of Fribourg, far from the fame that should be holding out their hands. But fame isn't about followers or sales, it's about talent and emotion. Bonny B prides himself on his positive Blues, telling of peace, love, joy, smiles and inner warmth. And even when he covers Brel, there's no trace of melancholy, but rather a deep respect for what he's conveying.

Bonny & the Jukes, artists who have remained simple, spontaneous and close to their fans.

The new show is entitled "Peace".

With his philosophical and hopeful compositions and lyrics. Bonny B & the Jukes, Blues made to heal your Blues.



MÉDIAS & LINK
Click on your choices

[Biographie](#)

[Bonny B. on TV](#)

[On stage / Sur scène](#)

[Album peace trailers / extraits](#)

[Spotify full albums / Album entier](#)

[Download HP pictures / Image HD](#)

[Youtube Chanel](#)

[Website](#)

CONTACT

Blues Circus
Ingrid Chan
Bruyère 19
1797 Munchenwiler
(Switzerland)
bluesagencyartists@gmail.com
++41(0)79 694 11 50
www.bonnyb.ch